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Pedagogická fakulta MU                                 Zápisy ze zasedání AS PdF MU – ak. r. 2018/2019  

Č. j.: MU-IS/113772/2019/946490/PdF-1 

 

Zápis ze 7. zasedání AS PdF MU  

ze dne úterý 7. května 2019  

(od 14:00, zasedací místnost děkanátu, Poříčí 7) 

 

Přítomni:     

Komora akademických pracovníků:   

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.   

Mgr. Helena Durnová, Ph.D.    

Mgr. Iva Frýzová      

Mgr. et Mgr. Marek Lollok, Ph.D. 

doc. Mgr. Petr Najvar, Ph.D.  

PhDr. Hana Peloušková, Ph.D. 

Mgr. Marcela Poučová, Ph.D.    

RNDr. Hana Svobodová, Ph.D.  

Mgr. Jaroslav Vrbas, Ph.D.   

 

 

 

Studentská komora:     

Bc. Tereza Břicháčková 

Karel Doleček 

Bc. et Bc. Eliška Hegerová 

Mgr. Lucie Honzírková 

Bc. Jaroslav Kotrba 

Mgr. Zuzana Szabó Lenhartová 

Bc. Mariana Ondrušová 

Veronika Pšenáková 

Mgr. et Mgr. Markéta Sedláková 

 

 

(přítomno celkem 18 senátorek a senátorů)

Omluveni:  

doc. Mgr. Petr Hala, Ph.D. et Ph.D.  

Mgr. František Ostrý 

Mgr. Jiří Šibor, Ph.D. 

Mgr. Martin Vrubel, Ph.D. 

Bc. Dan Vykoukal 

 

 

Hosté: 

doc. PhDr. Jiří Němec, Ph.D. – děkan  

prof. PhDr. Mgr. Tomáš Janík, Ph.D. – proděkan pro výzkum a akademické záležitosti 

doc. Mgr. Tomáš Káňa, Ph.D. – proděkan pro bakalářské studium a PŘŘ 

PhDr. David Kroča, Ph.D. – proděkan pro magisterské studium a záležitosti studentů 

Mgr. Zdeněk Janík, M.A., Ph.D. – proděkan pro internacionalizaci 

PhDr. Mgr. Helena Vaďurová, Ph.D. – proděkanka pro kvalitu a strategii 

Mgr. Bc. Daniela Němcová – tajemnice 

Mgr. Jan Šplíchal – vedoucí sekretariátu děkana 

 

Zapisovatel:  

Karel Doleček 
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Návrh programu zasedání senátu: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Schválení zápisu z 6. zasedání AS PdF MU v akad. roce 2018/2019 

3. Schválení Zprávy o hospodaření PdF MU za rok 2018 

4. Schválení Výroční zprávy o činnosti PdF MU za rok 2018 

5. Schválení Strategických cílů PdF MU na rok 2019 

6. Projednání změny Organizačního řádu PdF MU k 1. 6. 2019 

7. Projednání Statutu ceny děkana PdF MU 

8. Různé 
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1) Schválení programu zasedání 

Předseda Akademického senátu PdF MU Martin Adam uvítal přítomné senátorky, 

senátory a hosty a zahájil 7. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2018/2019. Jednání 

bylo zahájeno jako usnášeníschopné v počtu 13 senátorů a senátorek. 

Jako skrutátory pro dané zasedání navrhl předseda Adam senátorku Pelouškovou a senátora 

Kotrbu, kteří s návrhem souhlasili; jiné návrhy nebyly podány.  

 

AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 7. zasedání v akademickém roce 2018/2019: 

PhDr. Hana Peloušková, Ph.D. a Bc. Jaroslav Kotrba. 

Pro: 12, proti: 0, zdržel se: 1 

 

Předseda Adam představil program jednání. Nebyly vzneseny připomínky. 

 

AS PdF MU schvaluje program 7. zasedání v akademickém roce 2018/2019 v předloženém 

znění. 

Pro: 13, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

2) Schválení zápisu z 6. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2018/2019 

Předseda Adam neobdržel před zasedáním žádné připomínky k zápisu a ani na místě žádné 

nebyly předneseny.  

 

Během jednání o tomto bodu přichází senátorka Poučová, přítomno je 14 senátorek a 

senátorů. 

  

AS PdF MU schvaluje zápis z 6. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2018/2019. 

Pro: 14, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

 

3) Schválení Zprávy o hospodaření PdF MU za rok 2018 

Předseda Adam předal slovo tajemnici PdF.  

Tajemnice Němcová: fakulta hospodařila s náklady 405 mil. korun. Výnosy byly 406 mil. 

korun. Vyšší výnosy než minulý rok a kladný hospodářský výsledek byly dány úspěšností 

čerpání projektů OP VVV. Od roku 2015 se nám daří držet vzestupný trend. Hospodářský 

výsledek 1,5 mil. přechází z 90 % do Fondu provozních prostředků, 10 % je odvod na 

RMU. Ze strany rektorátu i fakulty máme největší nárůst neinvestičních prostředků 

vložených do oprav za poslední roky. Investiční prostředky jsme čerpali méně než v roce 

2017. Zůstatek fondů za rok 2018 je o více než 12 mil. menší než v roce 2017, pokles 

především ve Fondu provozních prostředků díky spolufinancování jiných fondů (FRIM) a 

projektů. V počtech pracovníků držíme stejný počet akademických pracovníků a máme 

lehký nárůst neakademických pracovníků, přestože je stav stále poddimenzovaný oproti 

potřebnému zajištění provozu. Od roku 2015 roste průměrná mzda. Zpráva obsahuje i 

významné investice a opravy za rok 2018 a rozbor zdrojů. Zdaleka největší zdroj je 

příspěvek na vzdělávací činnost, dále jsou významné různé projektové zdroje.  

Senátor Lollok: jaké jsou důvody pro stagnaci počtu akademických pracovníků? 

Děkan Němec: jde o stav od roku 2015, kdy jsme museli redukovat stav kvůli finančnímu 

propadu. Od té doby rostou průměrné mzdy a navíc rostou rychleji než příjmy na vzdělávací 

činnost. Stav samozřejmě není ideální, projevuje se to i při žádostech o akreditaci. Pokud 
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chceme udržet platový růst, který je nezbytný pro základní konkurenceschopnost, není 

zároveň perspektiva na zvýšení počtu pracovníků. Růst počtu neakademických pracovníků 

je zapříčiněn rozhodnutím mít vlastní zaměstnance na vrátnici a na úklid, abychom jim 

zajistili důstojné podmínky a měli kontrolu nad kvalitou služby. O každém výběrovém 

řízení děkan komunikuje s daným pracovištěm, aby bylo zajištěno, že je nový pracovník 

potřebný a pro pracoviště udržitelný. Do budoucna vůbec nemáme představu, jak se budou 

rozdělovat peníze za vědu, protože současný systém se mění a špatně nastavený systém by 

pro nás mohlo být zkázou.  

 

Během jednání o tomto bodu přicházejí senátorky Honzírková a Ondrušová, přítomno je 16 

senátorek a senátorů. 

 

AS PdF MU schvaluje Zprávu o hospodaření PdF MU za rok 2018. 

 

Pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

 

4) Schválení Výroční zprávy o činnosti PdF MU za rok 2018 

Děkan Němec: dokumenty byly projednávány na kolegiu děkana i Vědeckou radou fakulty. 

Částečně to jsou podklady pro univerzitní zprávu, částečně slouží jako kronika fakulty.  

Senátorka Lenhartová: je technicky možné přidat přímé prokliky na zmíněné materiály, 

které jsou veřejné? 

Vedoucí sekretariátu Šplíchal: text by měl být ideálně nadčasový a linky na jiné 

dokumenty by časem přestávaly fungovat, ale zkusí promyslet technické řešení.  

Senátor Doleček: jaká je činnost a přínos organizace ETEN, které jsme jako fakulta členy? 

Děkan Němec: ETEN sdružuje všechny nám podobné fakulty v Evropě i ve světě. Vstoupili 

jsme do ní před dvěma lety. Každý rok pořádá jednu či dvě konference, kterých se 

účastníme a mají svá témata jako rozvoj nadání, výuka předmětů, příjímací řízení a další. 

David Vargas z naší fakulty byl zvolen členem výboru této organizace, podílí se na jejím 

chodu a dává nám přímý kontakt na dění v organizaci. Získáváme tam zajímavé kontakty na 

uzavírání zahraničních smluv pro mobility. Byli jsme osloveni, abychom v roce 2020 

uspořádali právě tuto konferenci, což je pro naši fakultu velmi prestižní. 

 

AS PdF MU schvaluje Výroční zprávu o činnosti PdF MU za rok 2018. 

 

Pro: 16, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

 

5) Schválení Strategických cílů PdF MU na rok 2019 

Předseda Adam: jedná se o velmi důležitý výhled. Dokument byl již schválen Vědeckou 

radou. 

Děkan Němec: kvůli začátku nového funkčního období děkana jsme museli ustanovit novou 

Vědeckou radu, která musela být následně schválena senátem, pak VR o tomto dokumentu 

hlasovala, a proto až teď podáváme tento dokument na plénum AS PdF. Jedná se o dřívější 

aktualizace dlouhodobého záměru. Částečně výběr bodů z dlouhodobého záměru, částečně 

ad hoc záležitosti, které se ukázaly jako podstatné. Základem pro dlouhodobý záměr bylo 

rozsáhlé dotazníkové šetření v akademické obci fakulty.  

Předseda Adam: pro celý senát: co znamená zkrátka MI? 
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Děkan Němec: jde o tzv. měřitelné indikátory, abychom věděli, zda se nám dlouhodobý 

záměr daří plnit.  

Senátorka Svobodová: technický dotaz, někde používáme zkratku PdF, někdy PED MUNI. 

Děkan Němec: PdF MU je naše oficiální zkratka, PED MUNI je součástí grafického stylu.  

Vedoucí sekretariátu Šplíchal: oficiální zkratky jsou ve statutu a tam stále platí PdF MU.  

Senátorka Sedláková: na včerejším senátu univerzity jsme řešili to stejné, se stejným 

závěrem.  

Senátor Najvar: jakkoliv to zdůvodňujeme, je zvláštní, že máme jinou propagaci, než jak 

k sobě mluvíme.  

Děkan Němec: pokud chci někde zkrátit „Pedagogická fakulta Masarykovy univerzity“, 

používáme PdF MU.  

Senátor Najvar: souhlasí, jen je zvláštní ten vnitřní rozpor. 

Senátorka Durnová: vítá, že se u PED MUNI jedná pouze o vizuální součást loga. 

Proděkan Káňa: vůbec by se tím nezabýval, je to prostě obrázek, obrázek z písmen.  

Senátorka Lenhartová: budou k řešení témat Strategických cílů přizváni studenti? 

Děkan Němec: rád budu diskutovat, kde cítíte, že byste měli být zastoupeni. V dalším bodu 

jednání o Organizačním řádu plním svůj předvolební slib vytvořením širšího vedení fakulty, 

kde budou zastoupeni i studenti.  

Proděkan Janík: ve Strategických cílech se zmiňuje i Doktorandská škola, tam by se 

studenty chtěl řešit otázky doktorského studia. Do budoucna by se tato škola mohla dokonce 

rozvinut na post-doktorskou školu a zahrnout i další související otázky.  

Senátor Lollok: rád by se dozvěděl více o tomto bodu   

Proděkan Janík: univerzita před třemi lety vyzvala fakulty, aby pojmenovaly svá hlavní 

témata výzkumu. Využili jsme to i pro fakultu jako hlavní profilující témata. Ta by měla být 

ve všech oborových radách specifikována do témat pro dizertační práce.  

 

Během jednání o tomto bodu přichází senátorky Břicháčková a Hegerová, přítomno je 18 

senátorů a senátorek.  

 

AS PdF MU schvaluje Strategické cíle PdF MU na rok 2019. 

 

Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

6) Projednání změny Organizačního řádu PdF MU k 1. 6. 2019 

Děkan Němec: delší dobu se na děkanátu řešilo, že některé agendy jsou neukotvené nebo 

patří tam, kde to časem přestalo dávat smysl. Například část internacionalizace na oddělení 

vědy, výzkumu a vnějších vztahů. Výsledkem je vznik Úseku internacionalizace a 

zahraničních vztahů a Úseku marketingu a vnějších vztahů. Nejedná se o samostatná 

oddělení, pouze o jasnější interní vymezení toho, kdo participuje na jakém obsahu. 

Z existujícího oddělení vědy a výzkumu bude Oddělení výzkumu, kvality a akademických 

záležitostí.  

Senátor Najvar: kvůli otázce účinnosti: nemusí Organizační řád schválit Akademický senát 

univerzity? 

Děkan Němec: raději ještě ověříme, ale nemělo by to tak být.  

Senátor Doleček: jedná se pouze o vnitřní organizační změny, nebo se dá počítat i 

s dopadem na studenty? 

Děkan Němec: na studenty by to nemělo mít praktické dopady 

Proděkan Janík: pro studenty jen kosmetická změna, že osoba, na kterou se budou obracet, 

nově spadá pod Úsek zahraničních vztahů a možná to věci trochu ujasní. 
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Předseda Adam: vítá, že dojde k ujasnění zařazení jednotlivých osob a lépe to bude sedět 

ke kompetencím proděkanů. 

 

 

AS PdF MU souhlasí se změnou struktury oddělení Sekretariát děkana (zřízení úseku 

marketingu a vnějších vztahů a úseku internacionalizace a zahraničních vztahů) a změnou 

názvu dosavadního Oddělení vědy, výzkumu a vnějších vztahů na Oddělení výzkumu, kvality 

a akademických záležitostí. 

 

Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

7) Projednání Statutu Ceny děkana PdF MU 

Děkan Němec: do již zavedené Ceny přibyla kategorie „Cena za příkladnou pedagogickou 

práci, výjimečný projekt“, pro učitele i studenty. Pod značným tlakem nominací jsou 

kategorie „Cena za významný tvůrčí čin zaměstnanců/studentů“, mnohem méně například 

„Cena za humanitární a sociální činnost“. Do konce června bude možné podávat návrhy na 

oceněné; pokud o někom víte, určitě šiřte na pracovištích.  

Senátorka Poučová: co znamená, že je aktivita „dlouhodobější“? 

Děkan Němec: má to značit, že to není určeno pro jednorázovou záležitost, ale není přesně 

vydefinováno. Nebojte se navrhovat, raději více než méně nominací. 

Senátorka Lenhartová: jak se navrhuje? 

Vedoucí sekretariátu Šplíchal: vznikne jednoduchý formulář, už to šlo emailem na 

pracoviště; u cen, kde může navrhovat student, ještě budeme propagovat skrze IS a FB. 

 

AS PdF MU Akademický senát Pedagogické fakulty bere na vědomí směrnici „Statut Ceny 

děkana“. 

 

Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 0. 

 

Odchází senátorka Sedláková, přítomno je 17 senátorek a senátorů. 

 

8) Různé 

Předseda Adam: první podnět se týká jednání komisi a účastí senátorů na jejich zasedáních. 

Oslovil předsedu Legislativní komise dr. Lollokem, zda by se k tomuto mohl vyjádřit 

z hlediska vnitřních předpisů. (Konzultoval i s předsedou Ekonomické komise dr. Vrubelem 

– tato otázka vyvstala na minulém zasedání v souvislost se schvalováním rozpočtu) 

Senátor Lollok: z hlediska vnitřních předpisů jsou komise jen poradní orgány bez 

rozhodovacích pravomocí a jsou ustanovovány samostatně. Mají sloužit ke zvýšení 

efektivity jednání senátu (jejich případná stanoviska či doporučení nejsou závazná). Není 

povinností předsedů komisí informovat nečleny komise, ani senátory o zasedáních komise. 

Neexistuje ani automatický nárok senátorů, kteří nejsou členy komise, na účast na těchto 

zasedáních (v případě zájmu o účast senátor žádá o tuto možnost předsedu komise). 

Informován musí být ze zákona pouze předseda senátu, který má výhradní právo se těchto 

zasedání účastnit. Senátoři by pouze měli být informováni o výsledku jednání komise.  
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Předseda Adam: nepřijde mu vhodné řešit situaci změnou předpisu. Považuje za slušnost, 

že nečlen komise se bude informovat, zda může přijít a neměl by být snad důvod, aby ho 

předseda na komisi na jednání nepřizval. 

Senátor Doleček: pokud nevím, kdy komise zasedá, nemám se kdy relevantně zeptat, zda 

mohu přijít.  

Předseda Adam: předsedové by pak mohli informovat o chystaných zasedáních, jsou-li 

plánována dopředu (někdy jsou naopak svolávána ad hoc dle potřeby). 

Senátor Najvar: na univerzitním senátu se toto řeší opakovaně. Závěr vždy byl, že jednání 

komise nejsou veřejná, tak jako jednání senátu a není zájem to měnit. 

Senátorka Durnová: na jednání senátu při schvalování rozpočtu bylo řečeno, že je pozdě 

vystupovat se zásadními připomínkami. Podklad k finální verzi rozpočtu měla, ale pouze 

týden. Komise by tedy měly lépe průběžně informovat o své činnosti. 

Předseda Adam: souhlasí, že komise by do budoucna mohly informovat více průběžně.  

Senátor Najvar: bylo řečeno, že podklad měla senátorka Durnová týden dopředu. Velký 

senát dává materiály dopředu tři týdny.  

Předseda Adam: zde máme v souladu s Jednacím řádem AS PdF MU sedm dní, často se 

ten týden předem ještě na kolegiu projednává finální verze.  

Senátor Doleček: rád by podpořil senátorku Durnovou. Je jedno, jestli dostaneme podklady 

týden nebo tři týdny dopředu. V té chvíli už jsme stavěni před možnost schválit nebo 

neschválit, ale nezbývá prostor pro připomínkování.  

Děkan Němec: pro kontext: máme méně času na rozpočet než univerzita. O principech 

můžeme vést diskuzi velmi dlouho dopředu, ale u těch konkrétních definitivních čísel se 

nám pravděpodobně delší diskuze nepodaří.  

Senátorka Durnová: pravidla rozpočtu jsme ale schvalovali dohromady s rozpočtem. 

Děkan Němec: můžeme se rozhodnout pro schválení pravidel v lednu, ale pak dostaneme 

čísla v únoru a zjistíme, že aplikace pravidel je proti našim vlastním zájmům.  

Tajemnice Němcová: opravdu by se nám to mohlo vymstít; cestou by tady bylo více 

spolupracovat s Ekonomickou komisí. 

Děkan Němec: s Ekonomickou komisí jsme se sešli několikrát a řešili různé varianty 

rozpočtu 

Předseda Adam: podnět pro nás pro všechny. Za sebe se pokusím zajistit, aby přenos 

informací probíhal lépe. Letos by komunikace o pravidlech měla začít dříve.  

Senátorka Frýzová: je spočítána ekonomická náročnost jednotlivých oborů?  

Děkan Němec: není, nevíme, jak ji spočítat, a navíc na všechno dostáváme od státu stejné 

peníze.   

 Senátorka Frýzová: minule se mluvilo o této náročnosti při jednání s ministerstvem 

Děkan Němec: ano. Pro informaci, na jiných fakultách se prostě přepočítají studentokredity 

a žádné faktory jako individualizace výuky tam nehraje roli.  

Senátor Najvar: je třeba vzít v potaz, že peníze na vědu a peníze na výuku přerozdělujeme 

podle rozdílných principů. 

Děkan Němec: souhlasím, ale my vyžíváme peníze, které na výuku dostáváme. Dříve 

student končil s 340 kredity a nikomu to nevadilo, protože jsme na to dostali peníze. A to 

nás dovedlo ke kolapsu, který jsme zažili. Nebráním se diskuzi o úpravách rozpočtu, i o 

změně modelu, pokud někdo přijde s lepším návrhem, ale nepřipustím model, který nás zase 

dovede do finančního kolapsu.  

Podívejte se na to z pohledu děkana jako manažera. Já musím vést fakultu udržitelným 

způsobem, a tak sestavovat i rozpočet. Podívejme se taky na položky v rozpočtu. 

Internacionalizace tu má stále značné mezery, některé katedry nevysílají ani jednoho 

studenta ročně. Porovnáváme se v hlediscích kvality s regionálními fakultami? Pokud 

existují kvalitativní principy, na kterých panuje shoda, musíme je promítnout do principů a 

pravidel.  
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Senátorka Svobodová: podívejme se tam, kde je zakopaný pes – co tu máme za lidi, pokud 

nenapíšou ani článek? 

 

Předseda Adam: dostal podnět od senátorky Sedlákové, přednese jej senátor Doleček. 

Senátor Doleček: rádi bychom oslovili pana děkana, aby zvážil otevření diskuze ohledně 

požadavku na odevzdání dvou kopií závěrečné práce. Z ekologického hlediska je nesmysl 

tisknout dva výtisky práce, když je archivujeme v IS, na studenta to navíc klade finanční 

nárok, pokud někde požadují pevnou vazbu, a ještě má například práci v barevné verzi kvůli 

grafům. Rozdílná praxe napříč katedrami navíc přispívá ke zmatku. 

Proděkan Kroča: diskuze o tomto probíhají permanentně. Padlo rozhodnutí postavit to na 

oborových standardech, což považuji to za nejrozumnější. 

Senátor Doleček: katedra není tím, kdo nese jakékoliv následky. Neplatí tisk a řeší pouze 

svá vlastní pravidla. Nemá žádnou potřebu cokoliv měnit.  

Děkan Němec: ověřím praxi, dva výtisky v pevné vazbě jsou nejspíše nadbytečné 

Proděkanka Vaďurová: mohlo by se zvážit i zavedení možnosti oboustranného tisku.  

Senátor Najvar: vazba by měla být nerozebíratelná, aby do práce nešlo nic přidávat nebo 

v ní měnit. 

Předseda Adam: mohou být praktické okolnosti, kdy je výhodnější mít dva výtisky, např. 

když vedoucí či oponent je osoba, která bydlí mimo Brno. 

Senátorka Poučová: lépe se pracuje s papírovou verzí. 

Děkan Němec: zjistí, jaká je praxe a může dát nějaké doporučení; 1 výtisk by měl být. 

 

Děkan Němec: rád by požádal Akademický senát, aby byl informován dopředu o obsahu 

bodu Různé, kde je to možné. Může se pak relevantně připravit. 

Předseda Adam: požádal senátory, aby i jemu dávali vědět více dopředu, co chtějí na 

senátu probírat a případně mu dali vědět, pokud si nepřejí, aby o tom informoval vedení.  

Senátorka Břicháčková: mohly by to pak být řádné body programu. 

 

Senátorka Frýzová: jaký panuje názor na občerstvení u státnic?  

Děkan Němec: na katedře je běžné mít nějaké občerstvení od sekretářky. Tak mu to přijde 

rozumné. Přišlo by mu zcela mimo, aby na katedry nosili jídlo studenti.  

 

Senátor Adam: další podnět podal senátor Doleček 

Senátor Doleček: vrací se k otázce setkání mezi Akademickými senáty Pedagogických 

fakult. 

Senátorka Poučová: informační komise by pomohla s uspořádáním 

Předseda Adam: jaký by byl formát setkání? 

Senátor Doleček: účastní akademici i student za každý Akademický senát. Dopolední a 

odpolední jednání. 

Senátor Najvar: hledal by vhodné téma dříve, než by takové setkání svolal.  

Předseda Adam: samozřejmě, nerad by měl setkání jen pro setkání 

Senátor Doleček: ano, nebylo by vhodné pevně určit téma, aniž bychom zjistili názor 

ostatních senátů. Řekněme si, že je zájem setkání pořádat a odvolejme to, pokud se ukáže, že 

není vhodné téma. 

Senátorka Poučová: zajímalo by jí, jak ostatní senáty fungují, čeho dosáhly? 

Senátorka Peloušková: téma, které by bylo specifické pro vlastní fungování senátu než 

nějaké koncepční 

 Předseda Adam: zjistíme, zda je zájem a téma a pokud ano, uspořádáme toto setkání. 

 

 Předseda Adam: představil data zasedání pro příští semestr, zašle je e-mailem všem. 

 Podzimní semestr: 1. 10., 5. 11., 3. 12. 2019  

 Jarní semestr: 4. 2., 3. 3., 7. 4., 5. 5. 2020 
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Předseda Adam připomenul tradiční setkání vedení fakulty, AS a VR při příležitosti konce 

roku – tentokrát proběhne 11. 6. od 18:00 na Hvězdárně a planetáriu Brno. 

 Děkan Němec: všichni jste srdečně zváni, přijde ještě oficiální pozvánka. 

 

 Děkan Němec: připomíná 14. 6. setkání pro absolventy a zaměstnance.  

 

Senátor Najvar: na červnovém zasedání univerzitního senátu se bude řešit rozpočet a volba 

předsedy AS MU. 

  

 

Další příspěvky k bodu Různé nebyly vzneseny.  

 

Předseda Adam poděkoval všem zúčastněným a ukončil zasedání. 

 

 

Příští zasedání senátu se bude konat s největší pravděpodobností 1. 10. 2019 od 14.00 hodin 

v zasedací místnosti děkanátu PdF.  

 

 

 

Zapsal: Karel Doleček, v Brně, dne 7. 5. 2019 

 

Schválil: doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D., předseda AS PdF MU, v Brně, dne 27. 5. 2019 

 

 

 

 

 

 

doc. Mgr. Martin Adam, Ph.D.  

předseda AS PdF MU 
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Usnesení z 7. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2018/2019 

 AS PdF MU schvaluje návrh na skrutátory 7. zasedání v akademickém roce 2018/2019: 

Bc. Jaroslav Kotrba a PhDr. Hana Peloušková, Ph.D. 

 AS PdF MU schvaluje program 7. zasedání v akademickém roce 2018/2019 

v předloženém znění. 

 AS PdF MU schvaluje zápis ze 6. zasedání AS PdF MU v akademickém roce 2018/2019. 

 AS PdF MU schvaluje Zprávu o hospodaření PdF MU za rok 2018. 

 AS PdF MU schvaluje Výroční zprávu o činnosti PdF MU za rok 2018. 

 AS PdF MU schvaluje Strategické cíle PdF MU na rok 2019. 

 AS PdF MU souhlasí se změnou struktury oddělení Sekretariát děkana (zřízení úseku 

marketingu a vnějších vztahů a úseku internacionalizace a zahraničních vztahů) a 

změnou názvu Oddělení vědy, výzkumu a vnějších vztahů na Oddělení výzkumu, kvality a 

akademických záležitostí. 

 AS PdF MU Akademický senát Pedagogické fakulty bere na vědomí směrnici „Statut 

Ceny děkana“. 

 

 

 

 

 


